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Z A P I S N I K 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  

24. oktobra 2024, s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni, Gasilska cesta 2, Gornja Radgona. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 16 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in članov občinskega sveta so svojo 

odsotnost na seji predhodno opravičili: Ivan KAJDIČ, Slavko RAJŠP in Nina Elise REITER. Za 

zamudo sta se predhodno opravičila David ROŠKAR in Anton ROŽMAN, ki sta se v nadaljevanju 

seji z zamudo tudi pridružila.   

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 18 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Katarina HAFNER, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ,  Tomaž MUNDA, Miroslav 

NJIVAR, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, Marko ŠAJNOVIČ, Franc ŽIŽEK (Jež), 

Srečko ŽIŽEK, Karmen ZORKO VUKAN, mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Darko FRAS, Tatjana VRBANČIČ, Simona 

PELCL; 

− predstavnica Združenja občin Slovenije, Katarina ČOKLC – k tč. 6;  

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje, dne 14. 10. 2024.  

Dne 24. 10. 2024 je bilo javno objavljeno in vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim 

prisotnim pred pričetkom seje razdeljeno naslednje dodatno gradivo:  

− k tč.  5: Sklep o podaji soglasja k imenovanju direktorja javnega zdravstvenega zavoda 

Zdravstveni dom Gornja Radgona (predlog sklepa z obrazložitvijo);  

− k tč. 7: Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d. o. o. (hitri postopek) – 

dopolnjen predlog odloka; 

− k tč. 8: Odlok o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (hitri 

postopek) – dopolnjen predlog odloka; 

− k tč. 9: Odlok o oskrbi s pitno vodo v Občini Gornja Radgona (hitri postopek) – dopolnjen 

predlog odloka;  

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja;  

• Statutarne komisije. 
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K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej  

a) Obravnava in sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 18. 6. 2024 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 10. redne seje občinskega sveta z dne 18. 6. 2024  ter povabila 

navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 101: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 10. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 18. 6. 2024. 

 

b) Obravnava in sprejem zapisnika 2. izredne seje občinskega sveta z dne 12. 9. 2024 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 2. izredne seje občinskega sveta z dne 12. 9. 2024  ter 

povabila navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 102: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 2. izredne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 12. 9. 2024. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 11. redne seje. 

Povedala je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega 

reda, javno objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Pred sejo je 

bilo dne 24. 10. 2024, javno objavljeno še dodatno gradivo, katerega je v nadaljevanju naštela.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Razpravljal je Franc FARTEK, mag. in predlagal umik 5. točke »Sklep o podaji soglasja k 

imenovanju direktorja javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona« iz 

predloga dnevnega reda.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo o predlogu dnevnega reda in v 

nadaljevanju dala na glasovanje podan predlog, da se 5. točka umakne iz predloga dnevnega reda.  

Članice in člani občinskega sveta predlog za umik 5. točke iz predloga dnevnega reda niso sprejeli 

(16 navzočih, od tega 7 ZA – 7 PROTI).   

Županja je ugotovila, da predlog za umik 5. točke iz predloga dnevnega reda ni izglasovan in da 

zato ostaja predlog dnevnega reda nespremenjen.  

Nato je županja dala na glasovanje celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega 

sveta so z večino glasov (16 navzočih, od tega 10 ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej:  
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a) Obravnava in sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 18. 6. 2024 

b) Obravnava in sprejem zapisnika 2. izredne seje občinskega sveta z dne 12. 9. 2024 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Sklep o podaji soglasja k imenovanju direktorja javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni 

dom Gornja Radgona 

6. Sklep o pristopu Občine Gornja Radgona v Združenje občin Slovenije  

7. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (hitri postopek)  

8. Odlok o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (hitri 

postopek)  

9. Odlok o oskrbi s pitno vodo v Občini Gornja Radgona (hitri postopek)  

10. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje januar – junij 2024  

11. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2025 (prva obravnava)  

12. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je seznanila, da so bili dne 29. 8. 2024, javno objavljeni in podani odgovori na vsa 

vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana na 10. redni seji Občinskega sveta 

dne 18. 6. 2024, in sicer so bili to odgovori na tri vprašanja in eno informacijo s pobudo, ki jih je 

podal član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK.   

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  

 

Srečko ŽIŽEK, član občinskega sveta, je postavil dve VPRAŠANJI in eno DOPOLNILNO 

VPRAŠANJE:  

1. »Pred nekaj dnevi se je pri meni oglasil krajan Ivanjševskega Vrha in povedal, da avtobus na 

relaciji Gornja Radgona – Ivanjševski Vrh – Ivanjševci – Stavešinci – Gornja Radgona noče 

sprejemati dijakov in jih šofer dobesedno nažene iz avtobusa. Ker je to edina avtobusna 

povezava teh krajev z Gornjo Radgono morajo starši po svoje dijake v Radgono in tako 

prevoziti tudi po več 10 km. Sprašujem se, ali se res ne dá urediti, da bi šolski avtobusi, ki jih 

mi plačujejo, pobirali tudi dijake ali druge krajane katerim je ta šolski avtobus edina povezava 

z Gornjo Radgono. Leta nazaj so šolski avtobusi proti plačilu pobirali vse oziroma vsakogar, 

ki se je želel s tem avtobusom peljati.«  

2. »V zadnjih letih se veliko govori o Zdravstvenem domu Gornja Radgona. Najprej smo 

poslušali, da ni prostorov za zdravnike, ko smo zdravstveni dom dogradili pa ni več zdravnikov. 

Zdaj bomo gradili laboratorij in še kaj in na koncu spet ugotovili, da ni kadra. Radi bi ukinili 

24-urno dežurstvo, ker kot pravijo ni kadra. In tako smo oziroma so nabavljali tudi reševalna 

vozila. Mislim, da jih je kar nekaj, če bom rekel vsaj pet ne bom pretiraval, saj jih vsakodnevno 

videvamo, ko so parkirani na ogled pred zdravstvenim domom ... lepi, očiščeni, vsem v ponos. 

V začetku tega meseca, 3. oktobra, je občanka poklicala zdravstveni dom, da bi prišli po 

bolnika, ker se mu je zdravstveno stanje poslabšalo. Ob kateri uri je to bilo, ne vem, odgovor 

je bil, da ni šoferjev. Avti stojijo v garažah pa so nekoristni, ker ni šoferja, ki bi šel po bolnika. 

Zakaj potem toliko avtov, ki niso mali strošek, če ni šoferjev? Razen tega je občanka morala 

čakati reševalno vozilo, da je prišlo iz Lendave. Sprašujem vas, kje mi živimo. Sprašujem vas 

tudi, kaj se dogaja v našem zdravstvenem domu. Bomo sedaj morali občani štrajkati pred 

zdravstvenim domom ali bomo še naprej nemo opazovali njihove štrajke?«  

DOPOLNILNO VPRAŠANJE:  

»Podajam pojasnilo na odgovor na moje vprašanje iz prejšnje seje glede obračališča šolskega 

avtobusa v Stavešinskem Vrhu. Vse kar je v odgovoru navedeno je popolna laž. Gospod Subašič 

me je poklical koncem lanskega leta pred sprejemom proračuna za leto 2024. Šla sva na ogled 
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zvečer, izven delovnega časa. Dejal je, da so sedaj oz. takrat asfaltne baze že zaprte zaradi 

vremenskih razmer in me vprašal če se strinam, da se to uredi spomladi. S tem sem se strinjal. Res 

je rekel, da v proračunu ni postavke za to, a je obljubil, da bodo sredstva prerazporejena. Sredstev 

nato ni bilo ne v proračunu, niti iz naslova vzdrževanja cest, niti iz naslova za investicijsko 

vzdrževanje. Bilo je vse tiho, do poletja, ko sem začel drezati v osje gnezdo. Mislim, da je g. 

Subašič konec lanskega leta prišel po nalogu nekoga drugega. Obljubil je nekaj tu, nekaj tam, da 

bi lažje prišlo do sprejetja proračuna. Nekaj podobnega se dogaja tudi v letošnjem letu a vsemu 

temu ne bom več nasedal. Še enkrat. Vse to kar g. Subašič navaja v odgovoru, je ena velika laž, saj 

je obljubil čisto nekaj drugega kot navaja v odgovoru. Seveda boste rekli beseda proti beseda, a ker 

sva bila sama bo tu vse skupaj verjetno tudi ostalo.    
 

 

Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave je ustno podal delni odgovor na vprašanje glede težav 

s šolskimi prevozi in celotni odgovor na dopolnilno vprašanje glede obračališča šolskega avtobusa 

v Stavešinskem Vrhu. Pri tem je prebral pojasnilo g. Subašiča, kjer demantira očitke g. Žižka in še 

enkrat opisuje potek vseh dogodkov.  

 

Dr. Polona KRALJ, članica občinskega sveta, je podala kritiko na delo gospoda Subašiča in kljub 

vmesnemu pozivu županje, da oblikuje pobudo ali vprašanje, tega ni storila.  

 

Franc ŽIŽEK, član občinskega sveta, je postavil naslednja tri VPRAŠANJA: 

1. »Kot veste imamo v Občini Gornja Radgona še veliko javnih cest do bivališč občanov 

neurejenih in času, v katerem živimo, neprimernih, s tem tudi neprimerljivimi z večino občanov 

v naši občini. Pomeni, da so te ceste težko prevozne in slabo vzdrževane makadamske ceste. V 

občini se spopadamo s padanjem števila prebivalstva, saj občanom na nekaterih področjih, 

kljub zazidljivim zemljiščem, ki so na razpolago, ne zagotovimo osnovnega pogoja za življenje 

za ustvarjanje doma, družine; to je ceste, optike, pri vodi se počasi trudimo, in kdo bi si želel 

pri takih pogojih ustaviti dom, posledično napolniti šoli ali občini darovati povprečnino, s tem, 

da živi v naši občini. Nekateri občani bi radi pomagali sami s svojimi sredstvi, koliko so 

zmožni, sofinancirati občinsko infrastrukturo, ceste do svojih bivališč, da bi si s tem olajšali 

življenje, zadržali otroke doma. Ampak to pri nas v občini Gornja Radgona ni možno, ali ni 

zakonsko pokrito, v drugih občinah pa je možno. Zakaj, ne vem. Zato predlagam občinski 

upravi, da še enkrat prouči možnost sofinanciranja infrastrukture cest. S tem pa tudi predlagam, 

da se v občinska pravila vnese, da imajo tisti projekti, katere občani sami sofinancirajo, 

prednost pred drugimi cestnimi projekti.«  

 

V tem času (ob 14.24) se je seji pridružil David ROŠKAR, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 17 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

 

2. »Kot vemo se je prodalo optično omrežje Telemachu, dobili smo kar lepo vsoto denarja. Kam 

je šel ta denar vemo vsi, saj smo potrdili rebalans proračuna. Ja, šel je za dolgove, nekaj pa tudi 

za športni center Trate, ker je bilo nujno, da slučajno ne bi tratica na igriščih prerasla za dva 

milimetra, nekaj denarja pa smo namenili tudi za večnamensko športno dvorano pri Osnovni 

šoli Gornja Radgona. Zakaj tja ne vem, odločevalci že vedo. Moje mišljenje je, da bi morali 

pridobljen denar od prodaje, prvotno vložiti v tiste dele občine, katero še ni pokrito z optičnim 

omrežjem. Z optiko še ni pokritih kar nekaj naselij: Ščavnica, Stavešinski Vrh, nekateri deli 

Krajevne skupnosti Negova in še. Če bomo zdaj čakali lastnika omrežja, še to ne bo hitro, kajti 

ta ima interes najprej narediti strnjena naselja, ostalo pa mogoče kdaj. Vprašanje občinski 

upravi: kako se bo pristopilo k temu, da čimprej zagotovimo stoodstotno pokritost občine z 

optiko in to s čim manjšim stroškom za občane? Imam podatek, da bi morali v delu Spodnje 

Ščavnice plačati od 1.000 do 1.500 €, vsi ostali pa so plačali prispevek le v višini 280 €. V 

občini bi morali biti vsi enakopravni, zato bi občina morala vsem občanom zagotoviti isto.«  

3. »Kot vemo se delajo sončne elektrarne na občinskih objektih, eden izmed teh objektov je tudi 

telovadnica pri Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka v Negovi. Dobil sem informacijo, da se 
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začne jutri (petek, 25.10.2024) montirati ta elektrarna. Telovadnica ob šoli je bila zgrajena v 

sedemdesetih letih prejšnjega stoletja, to pomeni, da je streha stara slabih šestdeset let. Kot 

pristojni na občinski upravi vedo, je ta streha v slabem stanju in potrebna menjave, kar je potrdil 

tudi krovec z ogledom. Ko so prišli montažerji elektrarne na ogled strehe so ravnatelja vprašali 

kje bodo dobili rezervno opeko, ker pričakujejo veliko loma – glede na stanje strehe.  

Vprašanje in poziv občinski upravi: kdo je odobril montažo elektrarne na slabih šestdeset let 

stari strehi? Kaj bo, če začne streha pod elektrarno zatekati?  

Sam v tem vidim zelo negospodarno in neodgovorno ravnanje, če ravno je namen izgradnje 

elektrarne zelo dober.  

Prosim za takojšnjo, urgentno posredovanje (danes, jutri) uprave in smiselno rešitev problema.«  
 

Vsa vprašanja je g. Žižek podal tudi pisno.   

 

Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave je podal pojasnilo in delni odgovor na prvo vprašanje 

in v celoti ustno odgovoril na vprašanje glede optičnega omrežja in na vprašanje glede sončne 

elektrarne na objektu osnovne šole v Negovi.  

 

V tem času (ob 14.31) se je seji pridružil Anton ROŽMAN, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 18 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

 

Marko ŠAJNOVIČ, član občinskega sveta, je v imenu Društva upokojencev Gornja Radgona in 

zainteresiranih občanov podal POBUDO, za katero je prosil, da jo občina posreduje ustreznemu 

ministrstvu, in sicer: 

»V imenu članov Društva upokojencev Gornja Radgona se obračamo na vas s vprašanjem okrog 

avtobusnih linij in povezav Gornja Radgona – Ljubljana in nazaj. Po objavljenem voznem redu, ki 

velja od 1. 7. 2024 dalje, iz Gornje Radgone nimamo niti ene direktne povezave do Ljubljane. 

Mnogi naši člani se vozijo v Ljubljano zaradi zdravstvenih pregledov ali tudi obiskov svojcev in bi 

to povezavo nujno potrebovali še naprej. Člani društva so starejši in niso sposobni vožnje z osebnim 

avtomobilom do Ljubljane in bi zato javni prevoz nujno potrebovali. Sedaj je edina možnost, da se 

odpeljejo najprej v Mursko Soboto ali Maribor, potem prestopijo in nadaljujejo pot do Ljubljane. 

Vse to zahteva dodaten prevoz in čas, sam prestop pa predstavlja starejšim še določene težave. 

Vljudno prosimo za posredovanje pri organizatorjih prevozov, da bodo prilagodili vozni red 

potnikom tudi iz Gornje Radgone, saj so verjetno prizadeti starejši in tudi mlajši, ki nimajo svojih 

prevozov.  

V želji in potrebi, da bi čim več ljudi koristilo javni prevoz mislimo, da ti novi vozni redi ne služijo 

temu namenu. Ker naši člani pričakujejo odgovor prosimo, da nam odgovorite v kolikor obstaja 

kakšna možnost ugodne rešitve.«  
 

Pobudo Društva upokojencev Gornja Radgona je g. Šajnovič podal tudi pisno.  

  

Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave je gospodu Šajnoviču na podano pobudo delno ustno 

odgovoril.  

 

Katarina HAFNER, članica občinskega sveta, je postavila naslednje VPRAŠANJE: 

»Veliko postavljenih vprašanj in dosti povedanega je bilo danes o prometni strategiji. Na 10. seji 

občinskega sveta smo poslušali o celostni prometni strategiji v občini, o ustanovitvi delovne 

skupine, ki bo razpravljala kaj se v občini najbolj potrebuje in tako dalje, da se pripravi neka vizija. 

Povedano je tudi bilo, da se planirajo javne razprave in tribune za ta namen, zato me zanima kdaj 

bo to, oziroma kako je s tem dalje?  

Zato ker imamo eno upanje – mogoče, da bi se v tej strategiji, kjer je več občin udeleženih, kaj 

premaknilo za kakšne investicije, ker kolikor sem gledala za prihodnja štiri leta ni nobenih 

predvidenih finančnih sredstev; bi sploh lahko dobili za cesto ali kaj takega.«  
 

Županja in Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave, sta gospe Hafner na postavljeno 

vprašanje podala kratke ustne odgovore.  
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Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 

»Ponovil bi le mojo pobudo, kot pripombo na pripravo proračuna za leto 2025 dano na seji odbora, 

katere član sem. Občina skrbi tudi za odvajanje naše odpadne vode. To delamo z izgradnjo 

kanalizacije, tam kjer je to možno in smiselno. Na podeželju oziroma tam kjer je bolj redko 

poseljeno, pa bi se naj gradile male komunalne čistilne naprave. Tudi ta del nekoliko 

sofinanciramo. Vsako leto namenjamo nekaj denarja za te namene. V tem trenutku, kolikor mi je 

znano, namenjamo znesek sofinanciranja in sicer 200 € po populacijski enoti. Ta znesek velja že 

od leta 2012, takrat ko smo odlok sprejeli. Predlagam, da se ta znesek novelira in da se to potem 

tudi upošteva pri pripravi proračuna, istočasno pa tudi sugeriram občinski upravi, da pripravi 

ustrezen akt, da se to lahko stori.«  

 

Karmen ZORKO VUKAN, članica občinskega sveta, je postavila naslednjih pet VPRAŠANJ: 

»Včeraj (23. 10. 2024) sem se udeležila seje sveta zavoda Zdravstvenega doma Gornja Radgona in 

želim vam na kratko povzeti vsebino in nato postaviti vprašanja: 

1. Za sejo so člani dobili vabilo pravočasno, k vabilu je bil priložen zgolj zapisnik prejšnje seje. 

Gradiva k edini točki dnevnega reda Seznanitev s poslovanjem zavoda in ostale informacije 

člani niso prejeli.  Po pisni urgenci treh članov (dveh zaposlenih in predstavnice občine Radenci) 

so člani prejeli Oceno poslovanja na eni A4 strani. Nekateri člani so ponovno  izpostavili, da so 

prišli na sejo Sveta zavoda spet brez gradiva, saj ga niso prejeli, kot že večkrat ne. Tukaj se 

postavi vprašanje: Zakaj se ne spoštuje Poslovnika o delu sveta javnega zdravstvenega zavoda 

Zdravstveni dom Gornja Radgona? Tam je pod 24. členom navedeno, da mora biti vabilo z 

gradivom za sejo posredovano vsem članom in ostalim vabljenim sedem koledarskih dni pred 

sejo sveta zavoda. Glede na to, da nekateri niso prejeli gradiva, posledično niso mogli vedeti o 

čem se bodo pogovarjali, niti se na sejo niso mogli kvalitetno pripraviti, kaj šele o bilo čem 

odločati.  

2. Predstavljeno je bilo poslovanje zavoda od 1.1. do 31.8. letošnjega leta, ki izkazuje negativno 

stanje v vrednosti 203.000 €. Tukaj sem bila zelo presenečena, da nobena izmed predstavnic 

občin Apače, Gornja Radgona in Sveti Jurij ob Ščavnici ni povprašala, zakaj naenkrat minus, 

da ni bilo nobene pobude oziroma predloga, kako naj se izguba zmanjša in kakšni bodo ukrepi, 

da se ne bi izguba povečala. Le predstavnica občine Radenci jim je povedala, da če bodo tako 

nadaljevali, se bo izguba konec leta še povečala in bo po nestrokovni oceni znašala 500.000 €, 

kar je vodstvo na nek način potrdilo. Iz predstavitve je bilo moč razbrati, da so se spremenili 

načini financiranja zdravstvenih dejavnosti, da se ne priznava več storitev po modelu kot v letu 

2023, ampak kot je že bilo v preteklosti, določena področja zaostajajo za realizacijo. Menim, da 

vsakega dobrega gospodarja zanima, kam gre denar in če se naredi izguba oziroma minus, je to 

takoj znak za alarm in je potrebno nemudoma ukrepati. Očitno naših predstavnikov to ni 

zanimalo, sicer bi se včeraj oglasili. Glede na iznesen znesek izgube je bilo zastavljeno vprašanje 

s strani predstavnice občine Radenci, zakaj so za izvedbo postopka za razpis direktorja najeli 

zunanjo odvetnico. Ali ne bi bilo mogoče racionalneje za pripravo razpisa zaprositi kakšnega 

pravnika na kateri izmed občin ustanoviteljic in s tem privarčevati oziroma angažirati člane 

sveta zavoda?  

3. Zdravniki so izpostavili, da je Zdravstveni dom Gornja Radgona že štiri mesece brez 

strokovnega vodstva, prav tako niso imenovani vodji posameznih področij, konkretno vodja 

pediatrije je g. Primožič. Prav tako je bilo izpostavljeno, da ni skupnih sestankov, da se npr. v 

eni izmed ambulant niso zdravniki skupaj usedli na sestanku že vsaj eno leto. Gospe Nataši 

Osterc Kranjec se postavi vprašanje, kdaj se bodo skupaj usedli. Njen odgovor je bil, da se bodo 

ampak le posamezno. Imela sem možnost vpogleda v kandidaturo gospe Osterc Kranjec,  kjer 

navaja, da bo njena glavna naloga sodelovanje in komunikacija z vsemi zaposlenimi. Navaja še, 

da bo vzpostavitev ustrezne delovne klime ena od ključnih nalog, saj želi dvigniti zadovoljstvo 

zaposlenih. Ob sestankih in pogovorih ena na ena se žal le povečuje nezadovoljstvo med 

zaposlenimi in namesto združevanja in povezovanja znotraj zdravstvenega doma prihaja do vse 

večjih razhajanj. Naj karikiram: kako bi bilo nam članicam in članom občinskega sveta, če bi 

vodje odborov delovali na enak način … ena na ena.  
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4. 6. 5. 2024 je Zdravstveni dom Gornja Radgona prejel mojih pet vprašanj (postavljenih na 9. 

redni seji dne 18. 4. 2024), na katera do danes še nisem prejela odgovora. Občina je naknadno 

še dvakrat pozvala zdravstveni dom, da poda odgovore, pa jih niso. Še enkrat prosim, da se mi 

na ta vprašanja odgovori.  

5. Zanima me še, koliko javnih razpisov je Zdravstveni dom Gornja Radgona izvedel v letu 2024; 

evidenčna javna naročila, naročila male vrednosti, po odprtem postopku oz. katero od možnih 

variant javnega naročila v skladu z ZJN-3? Iz Portala javnih naročil izhaja, da je bilo 11. januarja 

2024 objavljeno javno naročilo Nakup in dobava reševalnega vozila TIP C in 13. marca 2024 

Zavarovanje premoženja in premoženjskih interesov Zdravstvenega doma Gornja Radgona. 

Glede na to, da so nekatera nakazila presegla znesek kot npr. 80.000 € (3Lan)  in 107.400 € 

(Avto Škafar) me zanima na kakšen način je sta bili oddani javni naročili. Prosim za dokazilo o 

izvedbi oz. obrazložitev vsebine teh dveh nakazil. Glede na evidence iz ERRAR-ja glede nakazil 

posameznim dobaviteljem kot. npr. SANOLABOR, Petrol … se prav tako ugotavlja, da zneski 

zahtevajo izvedbo javnih naročil po odprtem postopku. Prosim za dokazila.« 
 

Vsa vprašanja je ga. Karmen Zorko Vukan podala tudi pisno.   

 

Županja je odgovorila, da bodo vsa vprašanja (tudi že enkrat posredovana – iz 9. redne seje) poslana 

Zdravstvenemu domu Gornja Radgona s prošnjo za podajo odgovorov. 

  

Drugih vprašanj, pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko.  

K tč. 5: Sklep o podaji soglasja k imenovanju direktorja javnega zdravstvenega zavoda 

Zdravstveni dom Gornja Radgona  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje ter predlog sklepa z 

obrazložitvijo z dodatnim gradivom. 

Obrazložitev k tej točki je podal Aleš DOKL, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve, 

imenovanja, priznanja in nagrade. 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Tomaž MUNDA (obrazložitev glasu in predlog za tajno glasovanje), županja 

(mnenje), David ROŠKAR (obrazložitev glasu), županja (mnenje).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. 

V nadaljevanju je dala na glasovanje predlog, da se pri tej točki izvede tajno glasovanje.  

Z večino glasov (18 navzočih, od tega 15 ZA – 3 PROTI) je bil predlog za izvedbo tajnega 

glasovanja sprejet.  

Nadalje je županja prisotne seznanila s potekom izvedbe tajnega glasovanja, kot ga predvideva 44. 

in 45. člen Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona. Povedala je, da tajno glasovanje 

vodi in ugotavlja izide tričlanska komisija, ki jo vodi predsedujoči (tokrat županja). Dva člana 

določi svet na predlog predsedujočega. Županja je predlagala, da se za člana Komisije za izvedbo 

tajnega glasovanja o Sklepu o podaji soglasja k imenovanju direktorja javnega zdravstvenega 

zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona imenujeta: Aleš Dokl in Katarina Hafner. 

Županja je nato kot predsedujoča določila prostor in čas za izvedbo tajnega glasovanja, in sicer, da 

bo tajno glasovanje potekalo v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni, 

izvedba tajnega glasovanja pa traja 15 minut.  

Županja je povabila navzoče k razpravi. Prijav k razpravi ni bilo. Županja je dala na glasovanje 

predlog, da se imenuje Komisija za izvedbo tajnega glasovanja o Sklepu o podaji soglasja k 

imenovanju direktorja javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona, v sestavi: 

Urška Mauko Tuš – predsednik, Aleš Dokl – član, Katarina Hafner – članica. Člani in članice 
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Občinskega sveta Občine Gornja Radgona so županjin predlog za imenovanje navedene komisije 

za izvedbo tajnega glasovanja soglasno podprli (18 navzočih, od tega 18 ZA). 

Županja je ob 15.03 odredila odmor, ki je trajal do 15.30 ure. V tem času so strokovne službe 

pripravile potrebno gradivo za izvedbo tajnega glasovanja.  

Nato je županja odredila začetek tajnega glasovanja in prosila komisijo, da prične z izvedbo tajnega 

glasovanja. Tajno glasovanje se je pričelo ob 15.35 uri. Glasovanje je vodila županja kot 

predsednica komisije. Komisija je glasovnico vročala članicam in članom občinskega sveta in to 

sproti označevala na seznamu. Vsak član je prejeto glasovnico potem moral oddati v glasovalno 

skrinjico. Tajno glasovanje je potekalo do 15.50 ure. Komisija je o izvedbi tajnega glasovanja vodila 

ustrezen zapisnik (priloga arhivskega izvoda gradiva te seje). 

Seja se je nadaljevala ob 15.55 uri. Županja je ugotovila, da je prisotnost članic in članov občinskega 

sveta ostala nespremenjena, saj je bilo na seji navzočih 18 članic in članov občinskega sveta. 

Županja je kot predsednica komisije v skladu s 45. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Gornja Radgona prebrala ugotovljen izid tajnega glasovanja o Sklepu o podaji soglasja k 

imenovanju direktorja javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona, in sicer: 

- število razdeljenih glasovnic: 18 

- število oddanih glasovnic: 18 

- število neveljavnih glasovnic: 0 

- število veljavnih glasovnic: 18 

Rezultat tajnega glasovanja: 

- število glasov »ZA«: 10 

- število glasov »PROTI«: 8. 

 

Komisija je ugotovila, da je predlog izglasovan s predpisano večino.  

Županja je kot predsedujoča seznanila, da je občinski svet na podlagi tajnega glasovanja sprejel 

naslednji 
 

S K L E P,  št. 103:  

Občina Gornja Radgona daje soglasje k imenovanju Nataše OSTERC KRANJEC za 

direktorja javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona za mandatno 

dobo štirih let.  

K tč. 6:  Sklep o pristopu Občine Gornja Radgona v Združenje občin Slovenije 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Katarina ČOKLC, predstavnica Združenja občin Slovenije.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 

pristopu Občine Gornja Radgona v Združenje občin Slovenije in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Renata GJÜREČ je kot predsednica komisije podala mnenje Statutarne komisije, ki glasi: 

»Statutarna komisija je obravnavala predlog Sklepa o pristopu Občine Gornja Radgona v Združenje 

občin Slovenije in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljala sta Srečko ŽIŽEK in Miran DOKL, županja in direktor občinske uprave sta podala 

mnenje. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 
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glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (15 navzočih, od tega 14 ZA 

– 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 104:  

1. Občina Gornja Radgona pristopa v Združenje občin Slovenije. Ob tem izjavlja, da bo 

spoštovala statut Združenja občin Slovenije in druge njegove akte.  

2. Občino Gornja Radgona bo v skupščini združenja zastopala Urška Mauko Tuš.  

3. Statut Združenja občin Slovenije je sestavni del tega sklepa. 

K tč. 7: Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (hitri postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 

gradivu. 

Županja je pri tej točki uvodoma podala pojasnila 66. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Gornja Radgona o uporabi hitrega postopka in nato najprej predlagala občinskemu svetu, da se ta 

predlog odloka obravnava po hitrem postopku.  

Predlog glede predvidenega postopka obravnave je dala v razpravo. Razprave ni bilo. Nato je 

županja dala na glasovanje predlog sklepa, da se ta predlog odloka obravnava po hitrem postopku. 

Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 105: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona predlog Odloka ustanovitvi javnega podjetja 

Komunala Radgona d.o.o. obravnava po hitrem postopku. 

Sledila je obrazložitev k tej točki, ki jo je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. – hitri postopek in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava po hitrem postopku in sprejme v predloženi vsebini.« 

Renata GJÜREČ je kot predsednica komisije podala mnenje Statutarne komisije, ki glasi: 

»Statutarna komisija je obravnavala predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala 

Radgona d.o.o. – hitri postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava po hitrem postopku 

in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od 

tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 106:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega 

podjetja Komunala Radgona d.o.o. (hitri postopek).  

K tč. 8:  Odlok o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega podjetja Komunala Radgona 

d.o.o. (hitri postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 

gradivu. 

Županja je pri tej točki prav tako uvodoma podala pojasnila 66. člena Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Gornja Radgona o uporabi hitrega postopka in nato najprej predlagala občinskemu svetu, 

da se ta predlog odloka obravnava po hitrem postopku.  
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Predlog glede predvidenega postopka obravnave je dala v razpravo. Razprave ni bilo. Nato je 

županja dala na glasovanje predlog sklepa, da se ta predlog odloka obravnava po hitrem postopku. 

Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 107: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic 

javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. obravnava po hitrem postopku. 

Sledila je obrazložitev k točki, ki jo je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. – hitri 

postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava po hitrem postopku in sprejme v 

predloženi vsebini.« 

Renata GJÜREČ, predsednica komisije je podala mnenje Statutarne komisije, ki glasi: »Statutarna 

komisija je obravnavala predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega podjetja 

Komunala Radgona d.o.o. – hitri postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava po 

hitrem postopku in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 

navzočih, od tega 17 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 108:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi Sveta 

ustanoviteljic javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (hitri postopek).  

K tč. 9:  Odlok o oskrbi s pitno vodo v Občini Gornja Radgona (hitri postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 

gradivu. 

Tudi pri tej točki je županja uvodoma podala pojasnila 66. člena Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Gornja Radgona o uporabi hitrega postopka in nato najprej predlagala občinskemu svetu, 

da se ta predlog odloka obravnava po hitrem postopku.  

Predlog glede predvidenega postopka obravnave je dala v razpravo. Razprave ni bilo. Nato je 

županja dala na glasovanje predlog sklepa, da se ta predlog odloka obravnava po hitrem postopku. 

Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 navzočih, od tega 16 ZA – 0 PROTI) 

sprejeli naslednji 

S K L E P št. 109: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona predlog Odloka o oskrbi s pitno vodo v Občini Gornja 

Radgona obravnava po hitrem postopku. 

Sledila je obrazložitev, ki jo je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o oskrbi s pitno vodo v Občini Gornja Radgona – hitri postopek in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava po hitrem postopku in sprejme v predloženi vsebini. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so z večino glasov  (18 navzočih, 
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od tega 17 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 110:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi Sveta 

ustanoviteljic javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (hitri postopek).  

K tč. 10:  Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje januar – 

junij 2924   

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje, javno objavljeno pa 

je bilo dne 29. 8. 2024. 

Obrazložitev k tej točki je podala Tatjana VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna računovodkinja v 

občinski upravi. 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s Poročilom o 

izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje januar – junij 2024 in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (14 navzočih, od 

tega 14 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 111:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna 

Občine Gornja Radgona za obdobje januar – junij 2024.  

K tč. 11:  Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2025 (prva obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev je podala županja. Obširnejšo obrazložitev k tej točki je podala Tatjana 

VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna računovodkinja v občinski upravi. 

Marjan ŽULA je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi: 

»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona 

za leto 2025 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 

predloženi vsebini.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2025 – prva obravnava in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2025 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2025 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  
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Razprava članov in članic občinskega sveta pri tej točki je v skrajšanem fonetičnem zapisu razvidna 

v obrazložitvi proračuna za drugo obravnavo.  

Razpravljali so: Branko KOCBEK (predlog za pripravo projektov tudi za ureditev avtobusne 

postaje na bivši lokaciji), Srečko ŽIŽEK (neenakomerna razdelitev sredstev periferija/mesto, 

kritika na višino sredstev za dodatke zaposlenih, na pomanjkanje denarja za sanacijo cest po neurjih 

in kritika za več let nespremenjene prioritete krajevnih skupnostih izven mesta), David ROŠKAR 

(obrazložitev glasu, prošnja za pojasnilo glede 24-odstotnega povečanja dodatka za delovno dobo 

županje, predlog za zvišanje finančnih sredstev za delovanje svetniških skupin oz. neodvisnih list, 

predlog za podaljšanje trajanja javne razprave proračuna in sicer, da le-ta traja 30 dni zaradi 

počitnic), Tomaž MUNDA (mnenje o lokaciji nove avtobusne postaje in višini sredstev za to ter 

predlog, da se ta sredstva namenijo za druge potrebe), županja (zagotovilo, da se nobena večja 

investicija brez pokrite finančne konstrukcije ne bo pričela izvajati), županja (mnenje), David 

ROŠKAR (replika županji in prošnja za pojasnila), županja in Tatjana VRBANČIČ (pojasnila) ter 

ponovno še David ROŠKAR. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. Iznesla je negativno mnenje 

glede predloga Davida Roškarja za tako dolgo podaljšanje roka javne razprave o predlogu 

proračuna, saj je sama predlagala, da javna razprava traja 22 dni – do 15. 11. 2024. V nadaljevanju 

je dala predlog Davida Roškarja na glasovanje.  

Preden so člani in članice občinskega sveta pristopili h glasovanju, je David Roškar umaknil svoj 

predlog za 30 dnevno trajanje javne razprave.  

Nato je županja prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od 

tega 16 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 112:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 

Radgona za leto 2025 – prva obravnava. O predlogu proračuna se opravi javna razprava, ki 

traja 22 dni in začne teči s 25. 10. 2024 in traja do vključno 15. 11. 2024.  

K tč. 12: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo redno sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 

− aktivnostih in dogovarjanjih glede linijskih avtobusnih prevozov;  

− izvedenih številnih sestankih, dogovarjanjih glede nadaljnjega izvajanja nalog na področju 

vodooskrbe – vodovod sistema C s stečajnim upraviteljem JP Prlekija, ostalimi župani v 

sistemu in javnim podjetjem Komunala Radgona;  

− vremenskih ujmah, aktivnostih in potrebnih ukrepih;  

− sestanku na Direkciji RS za infrastrukturo; predvsem glede obnove ceste Gornja Radgona – 

Spodnji Ivanjci – Grabonoš; 

− registraciji EZTS-ja v register deželne vlade Štajerske in predvidenem ogledu EZTS v 

Karavankah;  

− aktivnostih v času sejma AGRA;  

− uspešno izvedenih vseh prireditvah ob letošnjem občinskem prazniku in tudi 50. obletnice 

pobratenja z Občino Mladenovac;  

− projektu TwinCity; 

− projektu deProfundis; 

− predvideni izdaji občinskega glasila in povabilo k prebiranju informacij v glasilu.  

Ob koncu izvajanja je zaprosila člane in članice, da se čimbolj odzivajo na vabila in se udeležujejo 

številnih dogodkov v občini.   
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S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

17.50  uri zaključila 11. redno sejo občinskega sveta. 

 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 

 

 

 

 


